

## **Acta de la reunió - AMPA EL GEGANT DEL REC - Assemblea General**

**Núm. de la sessió: 3/2014-2015**

**Data: 20-11-14**

**Horari: 21,00**

**Lloc: CEIP El Gegant del Rec, aula d'informàtica**

**Assistents:**

**President, secretària, membres de les comissions delegades i pares d'alumnes.**

**Ordre del dia**

- 1.- menjador**
- 2.- Consell escolar**
- 3.- Festes**
- 4.- Reunió grup ciutadà**
- 5.- Escola nova**
- 6.-Altres**

---

1.- S'envia carta a l'Ajuntament. El menjador ha millorat una mica i sembla que Ensenyament ha estat mirant el lloc més indicat per posar un barracó que faci de menjador al proper curs, tot i que esperem que el posin dins del curs 2014-2015 atès que sembla que donaran més beques i els problemes d'organització i espai continua essent deficient.

Alguns nens de 2n torn s'han continuat queixant de manca de menjar, tot i que els monitors comenten que això no passa.

Des de l'AMPA valoràvem si era possible anar a observar com està anant el menjador i la seva organització, per així tenir informació de primera mà, a 2/4 de 2. Si hi ha algú que hi pugui anar que ho comentí abans d'anar-hi i es valorarà si és convenient o no i com fer-ho

2.- S'adjunta acta de la última reunió del consell escolar

3.- S'està preparant el tio.

366 infants més professors ( xocolatada)

Decidim que agafarem catering atès que la organització requereix de menys enrenou i sempre quedem curts de gent.

Per ara tenim un pressupost de 400€.

Es va parlar amb la carne ( cap d'estudis) perquè és la responsable del tio.

P-3 i P-4 tindran un conte cada nen/a

S'ha enviat carta a possibles donants, i a més aprofitarem coses que queden de l'any passat.

Es donarà 10€ per grup de 1er a 6èr ( 120€)

Es fa la proposta que el tio pels nens/es que van al pavelló a fer gimnàstica sigui una bossa on guardar les bames i coses d'esport, però es desestima.

4.- Grup ciutadà, hi participen èlia i eli. Hi van assistir tècnics. Adjuntem acta del 5 de novembre

5.- Sembla que el projecte s'està refent en funció de lleis i normativa, però la Generalitat està d'acord amb el tema modular. Es proposarà fer una reunió el més aviat possible només per parlar del tema Escola nova

**6.-** Les cistelles pel pati encara no s'han posat

Marido deixarà la tresoreria l'any vinent i en Pep Navarro ho entomarà però necessitarà ajuda. Si algú més s'hi vol posar serà molt benvingut/da.

El casal de Nadal es demanarà pressupost a Maliq i Bambalina

Es continua treballant amb el llibre de receptes.

Es passarà motxillada perquè tothom encarregui els calendaris que vulgui

Acabem la reunió a les 11.30 aproximadament